
Божо Љубић 

Питање постављено Савјету министара БиХ, Граничној полицији и Управи за 

индиректно опорезивање БиХ – ''Имају ли Државна гранична полиција и Управа за 

индиректно опорезивање потребне законске, кадровске и материјалне капацитете да 

професионално и ефикасно извршавају своје задатке на граници са Републиком 

Хрватском, односно од 1. јула 2013. године на граници са ЕУ?''  
 


